
01 May 2023 - 30 Apr 2024

 Hua Mun Night Market
 Wat Mettadhamma Pothiyan
 Mookata + Seafood Buffet
 Sky Walk Kanchanaburi

FTG5D4NBKKJEFF270523JK

 Wat Tham Sua

*Tour Leader and baggage tips are not included

**Malika R.E 124 Village - This replica village captures the past for
you to explore. Learn about Thai history, culture, and architecture as
you walk around the city as a Siamese villager.
**Overnight at Kanchanaburi

4 Kanchanaburi - Bangkok (BL)
After breakfast, tour visit to Sky Walk Kanchanaburi, Wat Tham Sua
(Include cable car) and Gaint Rain Tree. After that transfer back to
Bangkok, visit to Four Face Buddha and Honey Factory. Continue
shopping at Hua Mun Night Market.
**Hua Mun Night Market - This is one of the more “lesser known”
night markets in Bangkok, and is mostly frequented by locals. For
shopping, browse from various stalls selling anything from handmade
goods, apparel, potpourri, trinkets, souvenirs and more.
** Overnight at Bangkok

5 Bangkok (B)
After breakfast, transfer to airport for flight back to Penang.

1 Penang - Bangkok
Assemble at Penang International Airport for departure flight to
Bangkok. Upon arrival, transfer to Jatujak Plaza and Jodd Fair
DanNeramit enjoy shopping.
**Jatujak Plaza - is a popular marketplace for not only furniture, home
furnishings and decorating items, and souvenirs, but also plenty of pet
animals from dogs to cats to fishes.
**Jodd Fairs DanNeramit - There are about 1,200 shops in the whole
area, which are divided into multiple functional areas, so that tourists
can meet various needs.
**Overnight at Bangkok

2 Bangkok - Kanchanaburi (BLD)
After breakfast, proceed to Kanchanaburi. Enroute we will visit Moai
Coffee Suan Pheng and Baan Hom Tien Candle-making shop cafe. Next
to visit The Scenery Vintage Farm and Wat Mettadhamma Pothiyan.
Upon arrival to Kanchanaburi , will having Local Mookata + Seafood
Buffet.
**The Scenery Vintage Farm - Internet celebrities check in at the farm,
where you can watch sheep shaving and dog performances

**Wat Mettadhamma Pothiyan - is located on the opposite side of
Kwai River from Kanchanaburi city and is a sacred place for local
people who come to pay respect.
**Overnight at Kanchanaburi

3 Kanchanaburi (BL)
After breakfast, proceed to enjoy classic train to station Tham Krasae.
Next visit the Bridge Over The River Kwai , Malika R.E 124 Village and
Chan Nature Cafe. After that shopping at JJ local night market.
**Bridge Over The River Kwai - The meter-gauge railway line from
Ban Pong, Thailand to Thanbyuzayat, Burma. The line passing through
the scenic Three Pagodas Pass runs for 250 miles. This is now known
as the Death Railway.



 猛男海鲜夜市

 大手雕千手观音

 海鲜烧烤自助餐

 桂河玻璃桥

01 May 2023 - 30 Apr 2024 FTG5D4NBKKJEFF270523JK

 虎穴寺

*不含领队及行李小费

1 槟城-曼谷
齐聚槟城国际机场，乘搭客机飞往泰国-曼谷。抵达
后，前往扎度扎批发商场及城堡童话夜市自由购物。
**扎度扎批发商场-是一个受欢迎的市场，不仅出售家
具、家居装饰品和纪念品，还出售从狗、猫到鱼等大
量宠物。
**城堡童话夜市 - 中文名为神奇之地。 整个也是大约
会有 1200 家商铺，分为多个功能区域，让游客可以满
足各式各样的需求。
**夜宿于曼谷

2 曼谷 - 桂河桥 (早午晚餐)
早餐后, 前往桂河桥。途中前往游览网红巨石咖啡厅及
蜡烛园。接着前往农场及大手雕千手观音。抵达桂河
桥后，前往品尝当地人最爱的海鲜烧烤自助餐。
**农场 – 网红打卡农场，这里可以观看剃绵羊毛和神
犬表演。
**大手雕千手观音 - 位于桂河桥对岸，是当地人前来
参拜的圣地。
**夜宿于桂河桥

3 桂河桥 (早午餐)
早餐后, 前往乘坐经典火车前往 Tham Krasae 车站。接
着前往游览桂河铁路大桥，茉莉花古城及网红仙人掌
餐厅。之后前往JJ夜市自由活动。
**桂河铁路大桥 – 从泰国班蓬到缅甸坦比扎亚特的米
轨铁路线。 穿过风景秀丽的三塔关的线路全长 250 英
里。 这就是现在众所周知的死亡铁路。

**茉莉花古城- 这个复制村庄捕捉过去供您探索。
以暹罗村民的身份在城市中漫步，了解泰国的历
史、文化和建筑。
**夜宿于桂河桥

4 桂河桥 - 曼谷 (早午餐)
早餐后，团队将前往游览桂河玻璃桥，虎穴寺(包含缆
车)及参观百年大树。之后返回曼谷参拜四面佛及游览
野生蜜糖。接着前往猛男海鲜夜市自由购物。
**猛男海鲜夜市 - 这是曼谷“鲜为人知”的夜市之
一，当地人经常光顾。 购物时，您可以逛逛出售各种
手工艺品、服装、百花香、小饰品、纪念品等各种商
品的摊位。
**夜宿于曼谷

5 曼谷 - 槟城 (早餐)
早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。


